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Protokół Nr V/24 

Sesji Rady Miejskiej w Świeciu odbytej  

w dniu 29 sierpnia 2024 r. od godz. 1000 do 1500 

 

Otwierając obrady V Sesji Rady Miejskiej w Świeciu Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik 

stwierdził, że na ogólną liczbę 21 radnych obecnych jest 21 radnych, czyli quorum i Rada może 

kontynuować obrady oraz podejmować prawomocne uchwały. Ponadto Przewodniczący odczytał 

klauzulę informacyjną dotyczącą ochrony i przetwarzania danych osobowych. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Udział w sesji wzięli:  

- Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski, 

- Z-ca Burmistrza p. Sławomir Siemaszko, 

- II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak, 

- Skarbnik p. Marzenna Rzymek, 

- Sekretarz p. Jakub Kochowicz, 

- Specjalista ds. ZK p. Marcin Kulewski, 

- Kierownik Wydz. GO p. Aleksandra Arczyńska-Lisek,  

- Koordynator GKPA p. Klaudia Subkowska, 

- Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki, 

- Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski, 

- Kierownik USC p. Andrzej Krawański, 

- Radca Prawny p. Przemysław Gornowicz,  

- Radca Prawny p. Łukasz Kaźmierczak, 

- Kierownik OOiW p. Iwona Haber,  

- Kierownik OPS p. Sylwia Kryszak, 

- Kierownik CSiR p. Anna Herman,  

- Komendant SM p. Łukasz Chareński, 

- Dyrektor CK p. Monika Tom, 

- Dyrektor Biblioteki p. Beata Szymańska, 

- Kierownik ŚDS p. Aleksandra Ostrowska,  

- Kierownik OIiR p. Ewelina Janiszewska, 

- przedstawiciele lokalnych mediów. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Podsumowanie sytuacji w rolnictwie przez Komisję Rolnictwa. 

6. Wolne wnioski, wnioski komisji i sprawy bieżące. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Świecie na lata 2024-2028, 

b) zmiany budżetu gminy Świecie na rok 2024, 

c) niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

gminie Świecie lub jej jednostkom organizacyjnym, 

d) uchylenia uchwały Nr 221/04 Rady Miejskiej w Świeciu z dnia 27 maja 2004 r. w sprawie 

inkasa podatku: rolnego, leśnego i od nieruchomości, 

e) uchylenia uchwały Nr 179/08 Rady Miejskiej w Świeciu z dnia 28 sierpnia 2008 r. w sprawie 

określenia zasad rozliczania się inkasentów z inkasa, 

f) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Świecie lub jej 

jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania 

tych ulg,  

g) zasad ustalania diety dla sołtysów gminy Świecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowej, 

h) ustalenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowej radnych, 

i) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom ochotniczych straży 

pożarnych za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu  

lub ćwiczeniu, 

j) skargi na działania Burmistrza Świecia, 

k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych pomiędzy ulicami Sportową, Wojska Polskiego, Jesionową i drogą 

ekspresową S5 w Świeciu, 

l) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 17/2, 17/3, 17/4, 17/6, 

17/7, 17/8, 17/9, 18/2, 18/4, 18/5 i 19/2 położonych w Sulnówku i działki nr 1/2 położonej  

w Sulnowie, 

m) zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt, 

n) wyrażenia zgody na wydzierżawienie terenów inwestycyjnych na obszarze Vistula Park I na 

okres dłuższy niż 3 lata w trybie bezprzetargowym, 
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o) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Prawa Porządku Publicznego i Spraw 

Obywatelskich. 

8. Zakończenie. 

 

Obrady rozpoczęto od uroczystego pożegnania przechodzącego na emeryturę Sekretarza p. Leszka 

Żurka oraz od przywitania nowego Sekretarza p. Jakuba Kochowicza. 

 

Ad. 2 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił informację Przewodniczącego o działaniach Rady 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 4 

Radny p. Leszek Piotrowski – zapytał o rozstrzygnięty przetarg na Deczno: czy jest prowadzona 

analiza faktur zapłaconych firmie Konbud, w związku z tymi pracami, które będą wykonywane  

i zapłacone na dzień dzisiejszy. Część prac była wykonana nie do końca dobrze i zapłacona, a teraz 

będzie opłacana drugi raz? 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – odpowiedział, że generalnie jest tak, iż po zerwaniu 

umowy została przeprowadzona inwentaryzacja, która wykazała pewne rozbieżności i to zostało 

zgłoszone do prokuratury. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – częściowo zgodził się z p. Kierownikiem, ale pytanie dotyczyło 

analizy. Chodzi o to, że wykonano część prac, a obiekt stał pół roku nieczynny i w tym czasie uległ 

zdewastowaniu. To są koszty, które już ponieśliśmy, a inwentaryzacja tego nie ujęła. Chodzi głównie 

o to, żeby porównać z tym, co zapłaciliśmy oraz z tym, co dzisiaj musimy zapłacić po raz drugi.  

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – odpowiedział, że w trakcie inwentaryzacji wyszło, że 

niektóre elementy zostały nadpłacone, ponieważ nie zostały należycie wykonane i zostały ujęte 

jeszcze raz w nowym kosztorysie. O ile p. Gliniecki dobrze pamięta jest to około 600 tys. zł. 

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – poinformował, że zgłosiło się do nas miasto z Francji, które 

chcę z nami podpisać umowę partnerską. W związku z powyższym zostaliśmy zaproszeni na wizytę 

połączoną z obchodzonymi wyzwolenia ich przez Generała Maczka. Jeżeli będzie taka wola, żeby 
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nawiązać współpracę, to oczywiście musi być wyrażona uchwałą Rady Miejskiej. Po powrocie 

przekażemy, co tam się wydarzyło. 

 

Ad. 5 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak przedstawiła podsumowanie sytuacji w rolnictwie. 

 

Radny p. Tomasz Szamocki – podziękował za bardzo merytoryczne, bez emocji, profesjonalne 

wystąpienie i przedstawienie sytuacji w rolnictwie. Jaki jest zasięg ma stacja meteorologiczna i czy 

ewentualnie rozważamy rozszerzenie tego systemu, by dokładnie objąć pomiarami teren gminy? 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – przechylił się do słów przedmówcy, iż była to bardzo dobra analiza, 

ponieważ wskazywała najważniejsze problemy w rolnictwie, czyli problemy związane z pogodą oraz 

afrykańskim pomorem świń, który niestety może dotknąć producentów zwierzęcych. Czy są jakieś 

programy, które będą prowadzone na terenach wiejskich, związane z melioracją?  Poza tym jak 

wygląda sytuacja żniw i doskwierającej rolnikom suszy? Czy jesteśmy w stanie oszacować 

wysokość strat?  

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak - odpowiadając na pytanie odnośnie monitoringu w Dzikach, 

to tak naprawdę nie my decydujemy, czy uda się wprowadzić dany punkt. Nasz był wybrany 

odgórnie przez państwowy system monitoringu, tak żeby można było to miejsce uznać za 

reprezentatywne do badania i do oceny. Łączy się wszystkie stacje występujące na terenie 

województwa kujawsko-pomorskiego i to jest wystarczająca ilość stacji. Jeśli chodzi o meliorację na 

terenach wiejskich, to głównym zadaniem gminy jest utrzymanie rowów przez Spółkę Wodną. 

Natomiast za sam system odpowiedzialne jest Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie i my 

zgłaszamy potrzebne inwestycje, ale trzeba myśleć o tym przyszłościowo. 

 

Radny p. Zbigniew Rydziel – poruszył temat gradobicia i ogromnej tragedii, która spotkała rolników 

nim objętych. Płody rolne zostały zniszczone do zera. Minister Rolnictwa powiedział, że 

września/październik rolnicy otrzymają jakieś odszkodowania. Jak wiemy prace w polu to nie są 

tylko żniwa, ale już powinien odbywać się zasiew rzepaku, a na to potrzeba pieniędzy i to nie 

małych, bo ceny nawozów, ceny środków do produkcji nie stoją w miejscu Na dodatek zalewa nas 

ukraińskie zboże o 20% tańsze i jak my możemy z nimi konkurować. Jeśli chodzi o afrykański 

pomór świń to wszystko przychodzi z zachodu z Dani i Niemiec, ale tam potrafili w jednym roku 

wynająć myśliwych, którzy wystrzelali wszystkie dziki. 
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Radny p. Dariusz Woźniak – stwierdził, że w 90% zgadza się z Przewodniczącym Komisji 

Rolnictwa, tylko że to nie są kompetencje Rady, a decyzje rządowe jak szybko zostaną wypłacone 

odszkodowania, czy niekontrolowany przepływ zboża z Ukrainy. Pan Rydziel zasiada w Klubie 

Koalicji Obywatelskiej, więc ma dobrą relacją z naszą Posłanką, więc proszę tam się udać na wizytę 

na pewno załatwi wszystkie te problemy. 

 

Ad. 6 

/brak głosów w dyskusji/ 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – ogłosił 15 min. przerwy. 

 

Ad. 7a 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Świecie na lata 2024-2028. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną, 

 Sportu, Turystyki i Rekreacji – wydała opinię pozytywną, 

 Rolnictwa – wydała opinię pozytywną, 

 Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 51/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7b 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Świecie na rok 2024. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 
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 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną, 

 Sportu, Turystyki i Rekreacji – wydała opinię pozytywną, 

 Rolnictwa – wydała opinię pozytywną, 

 Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – zauważył, że boisko wielofunkcyjne musi być skończone do końca 

roku, ponieważ w przeciwnym razie stracimy dofinansowanie i w związku z powyższym, dlaczego 

tak późno to procedujemy? Audyt oświaty to bardzo ważne zadanie wynikające ze strategii oświaty  

i bardzo dobrze, że znalazło się w zmianie budżetu. Ponadto w imieniu Klubu Radnych NŚ Razem  

p. Woźniak złożył wniosek o zdjęcie w budżetu kwoty 40 tys. zł przeznaczonej na podwyżki diet 

Radnych i wprowadzenie tej kwoty, jako nowej pozycji polegającej na opracowaniu dokumentacji 

bezpiecznego dojścia do McDonald’a. Kadencja dopiero się zaczęła, poczekajmy może trochę, 

chociażby rok i wróćmy do tematu diet, ponieważ bezpieczne przejście jest o wiele ważniejsze. 

 

Radny p. Tomasz Szamocki – zwrócił uwagę na kilka przedsięwzięć, które znalazły się w tym 

budżecie, w szczególności na odwodnienie ścieżki rowerowej w Grucznie oraz pochwalił 

przeznaczenie środków na utrzymanie cmentarzy, w szczególności tych starych, często zaniedbanych. 

Poza tym p. Szamocki poruszył temat koncepcji przebudowy urzędu, która jest dość istotnym 

tematem, gdyż coraz bardziej brakuje miejsca, chociażby na posiedzenia komisji. W jaki sposób 

planowana jest ta przebudowa? P. Szamocki zapytał również o: 

- pozycję dotyczącą kosztów postępowania prokuratorskiego,  

- montaż kamer i oświetlenia – czy monitoring będzie przenoszony, czy rozwijany, 

- środki przeznaczone na konwent burmistrzów – ile będzie trwało i co będzie pokryte z tych 

środków, 

- cieszy przeznaczenie środków na Ochotnicze Straże Pożarne oraz odwodnienie garaży przy  

ul. Żwirki i Wigury, 

- dekoracje świąteczne – jakiego rodzaju ozdoby zostaną zakupione i czy wydatki te pokrywają 

naprawę uszkodzonych ozdób, 
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- czy wymiana ekranu kinowego wynika z jakiegoś mechanicznego uszkodzenia, czy było to celowe 

działanie? 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – poruszył temat przebudowy budynku urzędu, czy nie lepszym 

rozwiązaniem byłoby zakupienie budynku telekomunikacji i jego dostosowanie dla potrzeb Urzędu? 

Budynek telekomunikacji był podzielony na biura, więc nie wymagałby aż tylu nakładów, a urząd 

jest budynkiem zabytkowym, co generuje ogromne koszty i problemy z konserwatorem. 

Dodatkowym atutem tamtego budynku jest jego położenie oraz możliwość stworzenia parkingu. 

Poza tym p. Piotrowski zapytał o koszty energii, które miały zostać obniżone po wymianie 

oświetlenia, a teraz okazuje się, że są jeszcze droższe. P. Piotrowski pochwalił również dotowanie 

sportu, będącego najlepszą promocja Gminy.  

 

Radny p. Sebastian Glaziński – dodał, że dowiadywał się w sprawie dojścia do McDonalda i jest to 

bardziej złożona sprawa. Trwają prace nad przekształcenie tej drogi z wojewódzkiej i przejecie jej 

przez Powiat. Poza tym trzeba będzie przygotować projekt. Czy Gmina angażuje się w prace nad 

rozwiązaniem tego problemu? 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – zwrócił się do p. Glazińskiego, że pyta o to p. Burmistrza, a nie jego. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – odpowiedział, że również ma prawo interesować się tym tematem  

i uzyskał pewne informacje, dlatego je tu przedstawia, a sprawa jest bardzo złożona pod względem 

prawnym. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – dodał, że od 5 lat dyskutujemy na ten temat i od p. Glazińskiego nie 

oczekuje żadnego stanowiska, a pytanie zadaje Burmistrzowi. P. Woźniak zdaje sobie sprawę ze 

skomplikowania tego zadania, ale budowa 200 m chodnika dla bezpieczeństwa naszych dzieci przez 

5 lat – to  „tego nie kupuje” i prosi Burmistrza o rozwiązanie tematu.  

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – odpowiedział, że 12 września odbędzie się spotkanie na 

zaproszenie p. Starosty również z p. Mellerem i przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych dotyczące bezpiecznego przejścia do McDonalda. Miejmy nadzieję, że uda się 

wypracować jakieś rozwiązanie. W tym samym dniu omawiana będzie również sprawa kortów, która 

również ciągnie się dość długo, ale czekaliśmy na pojawienie się wniosków o wsparcie zewnętrzne. 

Te konkursy są często jednoroczne i wymagają wydania środków w tym czasie, co nie jest rzeczą 

prostą. Jutro otwieramy oferty w przetargu na remont Orlika i mamy nadzieję, że zgłosiło się więcej 

firm niż ostatnio. Jeśli nie skończymy tego zadania do końca roku, to grozi nam zwrot środków, 
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dlatego p. Herman wystosowała pismo do Ministerstwa z prośbą o wydłużenie terminu ze względu 

na problemy z rozstrzygnięciem przetargu. Jeśli chodzi o przebudowę Urzędu to problemy  

z pomieszczeniami wynikały ostatnio z faktu, że mamy dwie kontrole z NIK i RIO.  Jednak zdajemy 

sobie sprawę z ograniczeń budynku i stąd propozycja stworzenia koncepcji jego przebudowy. 

Wiemy, iż jest to zabytek, ale widzimy na świecie wiele przykładów dostosowania zabytkowych 

nieruchomości do XXI wieku. Jest pomysł na dobudowę jeszcze jednego pietra do budynku Wydz. 

Inwestycyjnego oraz połącznia obu obiektów łącznikiem, na co pozwala plan zagospodarowania 

przestrzennego. Byliśmy oglądać budynek telekomunikacji, który faktycznie jest bardzo dobrze 

zlokalizowany, ale jego dostosowanie wymaga wielu nakładów. Jednak jest jeszcze jeden problem 

polegający na tym, że w budynku znajdują się urządzenia telekomunikacyjne, które muszą tam 

pozostać, więc budynek w całości nie byłby nasz. Jeśli chcielibyśmy przenieść te urządzenia to tylko 

na własny koszt, co również nie byłoby tanie, ponieważ wybudowanie odpowiedniego kontenera to 

około 3 mln zł, dlatego odpuściliśmy ten temat. Jeśli chodzi o monitoring to mają to być tylko 

kamery w obrębie Urzędu. Nowy monitoring jest ciągle tematem otwartym i będzie realizowany 

przy kompleksowej wymianie wszystkich kamer. Na konwent Burmistrzów przyjedzie około 50 

burmistrzów z terenu całego województwa i odbędzie się 18 września na zamku. Zabezpieczone 

środki pokryją koszty organizacji imprezy, w tym przygotowanie odpowiedniego nagłośnienia,  

ale także catering i drobne pamiątki dla uczestników. Jak już wcześniej Burmistrz wspomniał temat 

ścieżki do McDonalda jest otwarty, ale jest przeciwny wnioskowi Klubu NŚ. Środki przeznaczone na 

opłaty prokuratorskie to grupa wydatków zaplanowana w budżecie, jako różne opłaty sądowe, a ich 

ponoszenie będzie zależne od prowadzonych przez nas spraw. P. Kułakowski dodał jeszcze,  

że koncepcja niczego nie przesądza, gdyż brany jest pod uwagę jeszcze jeden budynek koło nowego 

Żłobka o pow. około 300 m, gdzie np. mogłaby zostać przeniesiona oświata. Na dobudowanych do 

Urzędu 100 m widzimy możliwość stworzenia przestrzeni dla Biura Rady oraz Radców  

i pomieszczenia na posiedzenia dla Radnych.  

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak – dodała, iż środki zabezpieczone na ozdoby świąteczne mają 

zostać między innymi wykorzystane na oświetlenie konstrukcji z parasolami na Dużym Rynku, która 

została przygotowana na Festiwal Orkiestr Dętych, zaakceptowana przez konserwator zabytków oraz 

pozostałe środki na oświetlenie różnych części miasta. Jeśli Radni pozytywnie przegłosują tę 

propozycję, to zbierze się zespół, który określi, które miejsca ozdobić. Koszty naprawy zniszczonej 

dekoracji zostały już pokryte. Postepowanie w tej sprawie zostało umorzone, gdyż nie było to 

umyślne działanie. Na opłaty za energię składają się trzy rzeczy: sprzedaż energii, dystrybucja  

i akcyza. Ten niewielki element powoduje wzrosty cen. Natomiast cena, którą mamy obecnie 

zostanie utrzymana do końca grudnia. Z programu Rozświetlamy Polskę otrzymaliśmy promesę na 

około 3 mln zł na wymianę pozostałej części oświetlenia na terenie Gminy. Problematyczna jest 
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sytuacja, gdzie część oświetlenia jest własnością Enei, co powoduje opóźnienia w rozstrzygnięciu 

przetargu, ale mamy nadzieję, iż jesteśmy na jego końcowym etapie. Miejsca, w których oświetlenie 

zostało wymienione przynosi już oszczędności.  

 

Dyrektor CK p. Monika Tom – wyjaśniła, że ekran nie został uszkodzony celowo. Ma on bardzo 

delikatną powłokę, która została uszkodzona, ale należy nadmienić, iż był on bardzo mocno 

eksploatowany przez ostatnie 13 lat. Problemy z ekranem uwypukliły się w momencie, gdy 

dostaliśmy dofinansowanie na nowe projektory, które jeszcze bardziej pokazały jego wady. Udało 

nam się jednak dostać dofinansowanie z Państwowego Instytutu Sztuki Filmowej również na 

wymianę ekranu. 

 

Radca Prawny p. Łukasz Kaźmierczak – wyjaśnił, iż zaproponowana formuła prawna zakupu 

budynku telekomunikacji była trudna do zaakceptowania z powodu dwóch aspektów. Kwestia ceny 

zakupu widniejąca w ogłoszeniu, była ustalona przy założeniu, że część z tej nieruchomości będzie 

wyłączona z użytkowania na potrzeby dotychczasowego właściciela, który będzie dzierżawił lokal za 

symboliczną opłatę, nieadekwatną do aktualnych stawki dzierżawy. Gdybyśmy to urealnili to cena 

byłaby zupełnie inna. Z drugiej strony przeniesienie urządzeń do oddzielnego kontenera to 

dodatkowe 3 mln zł, już pomijając aspekt stanu technicznego budynku. Współdziałanie w jednym 

budynku dwóch instytucji nastręczałoby wiele problemów, biorąc pod uwagę, że jest to 

infrastruktura bardzo wrażliwa, tym bardziej że miałaby się znajdować w piwnicy i na parterze 

budynku. Wiązałoby się to z ogromnym ryzykiem po naszej stronie. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – dodał, że Pan Mecenas wyjaśnił trochę sprawę, ponieważ  

w ogłoszeniu nie było tych wszystkich informacji, jednak budowa łącznika również nie będzie 

kosztować „złotówkę”. Ile zyskamy metrów poprzez rozbudowę Urzędu? Przebudowywanie zabytku 

jest bardzo kosztowne, więc p. Piotrowski prosi o rozważenie zakupu.  

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – odpowiedział, że zyskamy około 100 m. Budynek 

telekomunikacji kosztuje 1,3 mln zł, ale doprowadzenie go do stanu możliwego do użytkowania to 

może być już 16 mln zł. Myślimy o przebudowie budynku Urzędu, ponieważ nie chcemy, żeby nasza 

instytucja była rozrzucona po całym mieście, co byłoby dużym utrudnieniem dla mieszkańców. Na 

razie w uchwale jest inwentaryzacja i wykonanie koncepcji, gdy będzie już mowa o projekcie, to bez 

Radnych żadna decyzja nie zostanie podjęta. 

 

Specjalista ds. ZK p. Marcin Kulewski - wyjaśnił w kwestiach wyliczenia procentowego, że Futsal 

złożył wniosek w dodatkowym konkursie i ta kwota zostanie przeznaczona na: 
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- opłaty ochrony i obsługę techniczną, 

-  badania lekarskie, ubezpieczenia, opłaty związkowe, licencje trenerów oraz materiały szkoleniowe, 

-  koszty związane z wyjazdami na mecze, czyli transport oraz zakwaterowani, wyżywienie i to daje 

5,6% tej kwoty, 

- zakup sprzętu sportowego, wody, odżywek i odzieży sportowej - 4,2%,  

- pozostałe trzy rodzaje kosztów, czyli wynagrodzenia trenerów, kierownika, obsługa księgowej, 

kadrowej, obsługa projektu wraz z wszystkimi opłatami typu US, Urząd skarbowy i jest to 24%,  

- stypendia sportowe zawodników, czyli 32% kwoty wnioskowanej, 

- koszty administracyjne  0,2%.  

Ponadto zadeklarowaliśmy wkład własny w kwocie 63 tys. zł.  

 

Radny p. Leszek Piotrowski – zapytał o wysokość stypendiów dla poszczególnych zawodników. 

 

Specjalista ds. ZK p. Marcin Kulewski – wyjaśnił, że stypendia dotyczą 20 zawodników i średnia 

stypendiów kształtuje się od 1500 zł do 2700 zł. 

 

Rada większością głosów (14 przeciw, 6 za) odrzuciła wniosek Klubu Radnych Nasze Świecie 

Razem. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 52/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7c 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie niedochodzenia należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Świecie lub jej jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną. 
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Radny p. Leszek Piotrowski – stwierdził, że nie do końca zgadza się z tą propozycją, ponieważ 

uważa, iż nadal powinniśmy przypominać np. za pomocą SMS‘a o zadłużeniu do kwoty 100 zł. 

Dlaczego nie mamy wysyłać powiadomień do osób zalegających z opłatami za śmieci 2/3 miesiące? 

Koszty wysyłania ponaglenia są niższe od kosztów wywozu. Czyli będzie taka sytuacja, że przez 4 

miesiące można nie płacić. Ile mamy takich osób, co nie płacą podatku z pokolenia na pokolenie  

i znają przepisy, że od nieruchomości mogą nie płacić i to tak samo będzie z tym 100 zł za trzy 

miesiące, bo zostanie to umorzone. 

 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek – wyjaśniła, że dotyczy to tylko czynności cywilno-prawnych  

i opłaty za podatki, czy wywóz śmieci są egzekwowane. Te zapisy nie znaczą, że nie będziemy 

wysyłać upomnienia. Chodzi o to, że nawet 5 zł musimy dochodzić zgodnie z ustawą, jeżeli nie 

mamy takiej uchwały. Musimy wówczas ponosić koszty wysyłania upomnienia, tytułu i wpisu na 

hipotekę. Te kolejne kroki są dużo wyższe, niż te opłaty. SMS’a wysyłamy, bo to nic nas nie 

kosztuje, natomiast później egzekucja już jest dużo bardziej kosztowna. 

 

Rada większością głosów (17 za, 1 wstrzym.) podjęła uchwałę Nr 53/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 7d 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr 221/04 Rady Miejskiej w Świeciu z dnia 27 maja 2004 r. w sprawie inkasa podatku: rolnego, 

leśnego i od nieruchomości. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 54/24 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 7e 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr 179/08 Rady Miejskiej w Świeciu z dnia 28 sierpnia 2008 r. w sprawie określenia zasad 

rozliczania się inkasentów z inkasa. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 55/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7f 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny przypadających gminie Świecie lub jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania 

organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – dodał, że jeżeli poprzednią uchwałę mamy z 2011 roku,  

a rozporządzenie co jakiś czas się zmienia, to pomoc udzielana w poprzednich latach była udzielana 

z wadliwą podstawą. Tę uchwałę z 2011 r. trzeba było zmienić szybciej. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 56/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7g 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad ustalania diety dla 

sołtysów gminy Świecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowej. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – stwierdził, że tak jak wcześniej wspomniał, Klub NŚ jest za projektem,  

ale prosi zwrócić uwagę na skalę podwyżek, gdyż Sołtysom proponujemy 200 zł, a sobie 500 zł.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 57/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7h 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 

oraz zwrotów kosztów podróży służbowej radnych wraz z autopoprawką. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest negatywne, 

 PiS – będą głosowali indywidualnie, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną. 
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Radny p. Dariusz Woźniak – stwierdził, że jeżeli skutek finansowy tej uchwały za cztery miesiące to 

40 tys. zł, to za 12 miesięcy będzie 120 tys. zł. Wiadomo, że Burmistrz przekłada projekt uchwały, 

ale kogo jest inicjatywa? 

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – wyjaśnił, że o tej uchwale i wzroście diet radnych rozmawiano 

na klubach, więc pomysł wyszedł z klubów, ale to jest jego inicjatywa. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – dodał, iż na Klubach Koalicji Obywatelskiej oraz Obywatelskiego 

Porozumienia Samorządowego powstał pomysł podwyższenia diet radnych skutkujący rocznymi 

kosztami około 120 tys. zł. 

 

Radna p. Adrianna Balewska – stwierdziła, że nie przyszła do Rady dla pieniędzy i nawet nie 

wiedziała ile wynosi dieta. Od zawsze pracowała społecznie i jeżeli tak bardzo Radni ubolewają nad 

tym, że otrzymuje jakieś pieniądze, to mogą ich nie brać. P. Balewska proponuje tymi pieniędzmi 

podzielić się z potrzebującymi, ponieważ ona tak robi. W Świeciu mamy tyle wspaniałych 

stowarzyszeń jak np. orkiestra dęta, świetny chór, a ostatnio kolega, który zajmuje się muzyką 

wydaje książkę o historii rockowiska i można wspomóc to przedsięwzięcie. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – dodał, że też jest za tym, żeby wspomóc z diety radnego 

stowarzyszenia. Dla przykładu ostatnio jedna zawodniczka została objęta obniżeniem stypendium do 

200 zł, nie porównując tu ze stypendium wypłacanym piłkarzom od 1500 do 2700 zł. Ta 

zawodniczka ma dwa medale mistrzostw Europy i świata, a p. Piotrowski z tej diety będzie wypłacał 

jej dodatkowo 200 zł. W waszych Klubach nie ma osób, które nie byłyby w trzech komisjach,  

a ponadto niebędących przewodniczącym komisji. P. Piotrowski nie wyobraża sobie, że ktoś 

przychodzi na komisję, podpisuje listę i wychodzi, żeby tylko dostać dietę.  

 

Radna p. Adrianna Balewska – jest zdumiona, że można przyjść na sesję, podpisać listę i za godzinkę 

na przykład wyjść. Jeżeli byłaby jakaś wyjątkowa sytuacja to zgłasza się to do p. Przewodniczącego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Marcin Sarnecki - zadał wczoraj pytanie na komisji Sportu, czy  

p. Piotrowski zgłosił do Centrum Kultury informację o sytuacji tej dziewczyny, której zabrano 

stypendium i p. Piotrowski potwierdził, że tak i wszystko jest załatwione, a teraz p. Piotrowski 

znowu wraca do tego tematu. Poza tym p. Sarnecki wyszedł wczoraj z posiedzenia Komisji Sportu, 

ponieważ było to popołudnie, godz.16:00, a ma życie również prywatne i małe dziecko. Komisja  

w ramach swoich prac będzie wspierać wszystkich, którzy takiej pomocy będą wymagali.  
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Radny p. Dariusz Woźniak - stwierdził, że nie podoba mu się personalny kierunek dyskusji. 

Dyskusja powinna toczyć się o sprawach i problemach. Po drugie p. Szamocki zgłosił do niego, jako 

przewodniczącemu klubu, że musi wyjść, ponieważ ma rozprawę w Tucholi. Może p. Woźniak 

powinienem o tym poinformować wcześniej. Praca radnego to nie tylko obecność na komisji i sesji, 

to też praca w terenie i każdy przed własnym sumieniem oraz wyborcami będzie się z tego rozliczać. 

Natomiast pieniądze na te wszystkie działania powinny być kierowane wprost i zapisywane  

w budżecie. Jeżeli jest dotacja na stowarzyszenie, to jest dotacje na stowarzyszenie, a nie na okrętkę 

przez dietę. Jeśli jest dobra wola radnych i tak pewnie wielu robi, to niech pomagają, ale pomaganie 

lubi ciszę. 

 

Radna p. Adrianna Balewska – odpowiedziała, że personalnie nie ma zamiaru nikogo atakować. 

Poza tym, skoro pomaganie lubi ciszę, to czy p. Woźniak widział ją kiedykolwiek, by fotografowała 

się w trakcie pomagania?  P. Balewska tylko sugeruję, że można dietę wykorzystać właśnie w takim 

kierunku, ale jeżeli kogoś uraziła to bardzo przeprasza. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski - dodał, iż p. Wiceprzewodniczący nie dosłyszał na komisji, że dostał 

odmowę z Centrum Sportu i Rekreacji na podniesienie zawodniczce stypendium, dlatego podjął 

decyzję o wparciu.  Gdyby p. Sarnecki był na komisji, to by słyszał, że składa taką ofertę.  

 

Radna p. Grażyna Styczeń – wyjaśniła zapis w pkt 6 o dodatkowych 5% dla radnych, którzy pracują 

w trzech komisjach: jeżeli radny pełni funkcję przewodniczącego, czy wiceprzewodniczącego 

komisji, to się nic nie sumuje, dodatkowe 5% dotyczy tylko radnych, którzy nie mają żadnej funkcji. 

 

Radny p. Krzysztof Piątkowski – dopowiedział, że niepotrzebnie w grę wchodzą emocje podczas 

dyskusji. Naturalnym krokiem wydaje się weryfikacja wysokości diety raz do roku, czy jest 

adekwatna do najniższej krajowej i to zarówno dotyczy radnych jak i sołtysów. Wówczas te zmiany 

nie byłyby takie znaczne. P. Piątkowski podpisuje się także pod tym, co powiedziała  

p. Bolewska oraz p. Woźniak, iż możemy wykorzystywać naszą dietę do wspierania różnych 

dziedzin, czy to sportu, czy kultury i jest to dobrą wolą każdego, do czego gorąco namawia. Jako 

przewodniczący Komisji Sportu zadeklarował, że nie będzie pobierał ani złotówki i dieta w całości 

zostanie przekazane na sport. Do tego to też zachęca innych. 

 

Rada większością głosów (16 za, 3 wstrzym., 1 przeciw) podjęła uchwałę Nr 58/24  

w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 7i 

Specjalista ds. ZK p. Marcin Kulewski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych za uczestnictwo  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 59/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7j 

Przewodniczący Komisji SWiP p. Jerzy Sobotka przedstawił projekt uchwały w sprawie skargi na 

działania Burmistrza Świecia. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 60/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7k 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 
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położonych pomiędzy ulicami Sportową, Wojska Polskiego, Jesionową i drogą ekspresową S5  

w Świeciu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 61/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7l 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 17/2, 17/3, 17/4, 17/6, 17/7, 

17/8, 17/9, 18/2, 18/4, 18/5 i 19/2 położonych w Sulnówku i działki nr 1/2 położonej w Sulnowie. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – zapytał o działki w Sulnówku: co to za działki, jaka jest ich 

powierzchnia i gdzie się znajdują? Poza tym była rozmowa o powiększeniu parkingu przy Ośrodku 

w Decznie – dlaczego nie jest to traktowane globalnie i nie obejmuje się planem terenu przy 

istniejącym parkingu? Ten teren jest utwardzony i jeśli nie należy do Gminy, dobrze byłoby go 

odkupić. P. Piotrowski zapytał o widniejący na mapie zbiornik wodny stworzony nielegalnie przez 

prywatnego właściciela, który spuszczał wodę z Deczna i zasilał swój zbiornik w okresach suszy – 

czy proces legalizacji już się zakończył? 
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Radny p. Dariusz Woźniak – chciałby doprecyzować, czy chodzi o tę działkę w Sulnowie oraz czy 

nie można by było w przyszłości, gdy będą opracowywane plany zagospodarowania, narzucić na 

wykonawcę obowiązku przygotowania wizualizacji w postaci jakiegoś filmu, ponieważ z tych 

rysunków czasami ciężko jest cos wywnioskować i p. Woźniak głosuje wówczas bez przekonania 

opierając się na pozytywnych opiniach.   

 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski – wyjaśnił, iż to jest najbardziej wysunięta część 

plaży, która w zasadzie dotyka wody, a na plaży biegnie granica i obejmuje wszystkie działki 

wymienione w uchwale za wyjątkiem tej w Sulnówku. Jeśli chodzi o prezentacje w formie filmów to 

nie jest to wymóg ustawowy. Natomiast p. Ratkowski dostał z Wydziału Inwestycyjnego koncepcję, 

którą przedłożył p. Radnemu i widać tam domki letniskowe oraz portiernię. 

 

Rada większością głosów (19 za, 1 wstrzym.) podjęła uchwałę Nr 62/24 w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Ad. 7m 

Komendant SM p. Łukasz Chareński przedstawił projekt uchwały w zmiany Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną, 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – stwierdził, że zmiana w uchwale jest kosmetyczna, ale przy okazji 

chciałby zapytać, czy wolno żyjące koty na terenie Gminy stanowią jakiś problem, ponieważ 

dostawał takie zgłoszenia od mieszkańców oraz czy są nadal sterylizowane? 

 

Komendant SM p. Łukasz Chareński – odpowiedział, że kotki są nadal wyłapywane i sterylizowane. 

Mamy sporo wolontariuszy i są miejsca, w których koty są dokarmiane. Nie stanowi to żadnego 

problemu. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 63/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7n 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie terenów inwestycyjnych na obszarze Vistula Park I na okres dłuższy niż 3 lata  

w trybie bezprzetargowym. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 45/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7o 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Prawa Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich oraz odczytał 

wniosek p. Balewskiej o włączenie do ww. komisji. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 65/24 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 8 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik zamknął obrady V Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Protokolant: 

Magdalena Jażdżewska – Wydz. Organizacyjny U. M. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jerzy Wójcik 


